
Referat bestyrelsesmøde 

 

Dato: 14. maj 2020 
Deltagere: 
 
 

Britt, Tina, Irene, Lars, Mette, Christina (ref.) 
Mette Jæger deltog til snak om mulighed for stævneaktiviteter inden sommerferien. 

Stævner/arrangementer 
 
 
 

Der må ikke afholdes stævneaktivitet pga. Corona. Det forventes pt. at der lukkes op for 
stævneaktivitet efter 8. juni hvor Corona fase 3 sættes i gang. Vi ved ikke om 
forsamlingsforbuddet ændres pr. 8. juni og det er derfor usikkert pt. hvad vi kan 
planlægge. Ridelejr udsættes til efteråret. Vi arrangerer mulighed for online bedømmelse i 
en 14 dages periode for BRK medlemmer.  
 

Elevponyer/heste 
 
 
 

Elly er kommet hjem og startes stille og roligt op. Beauty er blevet solgt, da hun ikke 
egnede sig som elevpony. Chase går flere timer nu og det går indtil videre ok, selvom der 
mangler erfaring og styrke. Lilli er blevet halt og så langt oppe i alderen, at hun nu sendes 
til de evige græsmarker. Fun har af og til lidt underlig adfærd, men han er tjekket og 
fundet ok. Der holdes øje med ham.  
 

Parter 
 
 

Alt er besat. 

Undervisning 
 
 
 

Vi er startet op igen. Vi skal passe godt på vores elevponyer og heste og ikke køre dem for 
hårdt i undervisningen. 
 

Stald og opstaldere 
 
 

Christina er kommet til med Levina. Status ok. 

Faciliteter 
 
 

Vandingsanlægget fungerer ikke optimalt. Der kigges på det. 

Økonomi 
 
 
 

Status på Økonomi, der kommer en ny opgørelse til næste møde.  
Der er ansøgt om DIF midler til kompensation for mistede arrangementsindtægter. 
Vi ansøger pulje til aktive sammen hver for sig til ny elevhest. 

Næste møde 
 
 
 

Torsdag d. 11. juni kl. 19.30. 

Evt. 
 
 
 

 

 


